

Weekly Agenda (20) 18/02/2024 - 22/02/2024

Admin Notes الملاحظات الإدارية

- استخدام الأجهزة الالكترونية عند الأطفال الصغار لفترات غير محسوبة له آثار مدمرة على نمو الأطفال وعلى تركيزهم مما يؤثر على صحتهم العقلية والنفسية؛ لذا نوصيكم وبشدة بالتحكم في هذا الموضوع وفي نفس الوقت مراقبة ما يشاهده الأطفال على وسائل التواصل الإجتماعي مثل التيك توك واليوتيوب وغيرها فكلها تساهم في تكوين أفكار وسلوكيات وشخصيات أبنائنا.
- من منطلق التكامل بين المدرسة والبيت في التربية والتعليم وزرع القيم، سنبدأ مشاركتكم بالقيمة أو السلوكيات التي ستركز عليها المدرسة خلال الأسبوع القادم كي تركزوا عليها أيضاً في المنزل. الأسبوع القادم سيكون التركيز على آداب دخول واستعمال دورات المياه (لكم الكرامة) مثل: دعاء الدخول والخروج إلى دورة المياه، الطرق على الباب قبل فتحه، التأكد من إغلاق الباب عند الدخول، عدم الكلام في دورة المياه، ... إلخ.
- يسرنا أن نعلن لكم عن "مسابقة الفرقان" لحفظ وتلاوة القرآن الكريم ([رابط تفاصيل المسابقة](#)).
- بدأنا في مرحلة جديدة لتطوير الإذاعة الصباحية بشكل أكبر بما ينعكس إيجاباً على تطور الطلاب.
- تقارير الربع الثاني، شهادات الكلاس دوجو، وشهادات عدم التأخر الصباحي ستصدر في بداية الأسبوع القادم.
- اجتماع أولياء الأمور يوم الخميس القادم (22/2/2024)؛ لا دوام للطلاب في هذا اليوم. سنرسل لكم رابط تحديد تفاصيل اجتماعكم الأسبوع القادم.
- منعاً لأي إخراج، نؤكد على سياسة المدرسة الابتدائية بمنع التوزيعات والمأكولات وذلك للاعتبارات التي ذكرناها سابقاً لأكثر من مرة.

- Children using electronic devices for long periods of time has terrible effects on their development and concentration which affects their mental and psychological health. Therefore, we strongly urge you to control this issue and monitor what children watch on social media like TikTok and YouTube as they contribute in shaping the thoughts, behaviours, and personalities of our children.
- Based on the integration between the school and the house in educating our children and instilling values; we will share the values/behaviours that the school will focus on during next week so

that you can also focus on them at home. We will be focusing on the etiquette of entering and using the bathroom, such as; saying the prayer before entering the bathroom, knocking on the door, making sure the door is closed after entering, not to talk in the bathroom, etc.

- We are pleased to announce a “Alfurqan competition” for memorizing and reciting the holy Quran. [Link to the details of the competition.](#)
- We have started a new phase to develop the morning assembly, which will reflect positively on the development of students.
- Q2 report cards, ClassDojo, and Never Late certificates will be released next week.
- The PTC will be held next Thursday, 22nd of February, 2024; students will have a holiday on that day. A link with the meeting details will be shared with you next week.
- To avoid any embarrassment, we would like to emphasize on the Primary School’s policy of prohibiting distributions, that we have mentioned previously more than once.

Weekly Plans **الخطط الأسبوعية**

18/02/2024 - 22/02/2024		Resources
Grade (1) Boys	Grade (1) Girls	Grade (1) Resources
Grade (2) Boys	Grade (2) Girls	Grade (2) Resources
Grade (3) Boys	Grade (3) Girls	Grade (3) Resources
Grade (4) Boys	Grade (4) Girls	Grade (4) Resources